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Åtgärdspunkter, följ upp nästa möte

Genomgående föregående protokoll

Agenda
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Ellen Gorgiev

Utskick om årsmöte.

Kim skriver HT2024-avslutning via mail till styrelsen om Rindögården.

Uppdatera hemsidan med ny information om Rindö högar efter 30 November-mötet.

Medlemskrav deltagande i Rindögården diskuterades, beslut togs ej.

Rindö Skola som lokal för årsmötet. Har vi fått svar?

Information om Rindö Högar på hemsidan.

Vad händer med GC-vägen?

Inga kommentarer.

Medlemskrav diskuterades, inget utfall.

SMS-utskick till barnens föräldrar?

Gårdens aktiviteter går bra.

Varierande antal deltagande barn, ca 10-30.

Bidrag för 2025 godkänt. Hälften av bidraget har inkommit redan.

2025 har haft två bokningar för kalas & klassfest hittills.
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SL anpassning till färjan

Årsmötet

Instagram

Övrigt

Ekonomi

Utgifter

Eventuellt behov av nya rutiner för bokningskalender för att undvika dubbelbokningar.

Städningen under hösten fungerade bra, och är nu på en nivå där 1 gång/månad kan räcka.

Nästa tillfälle för att få med städning i Rindögårdens bidrag är aktuellt i Augusti.

Icke-svar har inkommit. Svaret är kortfattat: Vi förstår. Tack för feedback. Det kan inte fixas på kort tid. Vi tar
med era önskemål som underlag. Inga garantier.

Sandra har också ringt många gånger. Viss förbättring har skett: 7:25-bussen väntar på morgnarna nu.

Vanligt problem är att chaufförerna är ovana vid öns förbindelser, och inväntar ej resenärer vid Rindö Smedja.

SL har till synes uppdaterat sin uppskattning på färjans restid, från 7 minuter till 5 minuter, med negativa
konsekvenser för transfer-tider mellan färja och buss. Tightare byte.

Angående pendelbåten verkar den nyttjas regelbundet av ett tjugotal personer. Bussen på Rindö åker 17:08,
och båten anländer 17:12, vilket leder till missad anslutning.

Sandra B har mailat kommunen om att låna Rindö Skola, men inte fått svar. Diarienummer bör finnas hos
kommunen.

Årsmötet uppskattas ha relativt få deltagare, vi får troligtvis plats på Rindögården.

Årsmötets plats är Rindö Skola i första hand, eller Rindögården ifall vi inte har besked vid nästa möte.

Utskick till öns invånare att lägga i brevlådor: fram & baksida, A4, agenda, årsmöte.

Behöver skrivas ut.
Verksamhetsberättelse

Kritik tidigare år, detta behöver finnas tillgängligt på hemsidan i samband med utskick:

Verksamhetsberättelse (med kallelse)
Årsredovisning
Budget/Balans
Valberedningens förslag

Rindöborna bjuder på kaffe och fikabröd. Styrelsen hjälps åt att ta med kaffekanna/mjölk/fikabröd.

Omkring 75-tal följare på kort tid.

God ton och uppskattade inlägg.

Når en annan målgrupp än vår hemsida och Facebook.

Inläggen på Instagram medför ökad trafik på hemsidan.

2024 hade vi några noterbara förändringar gentemot budget.

Oväntade intäkter från t.ex. midsommar.

I överlag ett överskott i kassan genom året.

Önskemål från kassören till Rindögården: separera kvitton på Rindögården i kiosk/aktiviteter.

Kostnader för möten har varit högre, inom rimliga ramar.

Städning Rindögården är ny utgift.
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Städning Rindögården

Hemsidan

Rindö Högar

Solgrottorna

GC-vägen

Rindögårdens kassa har nyttjats i större utsträckning för fritidsaktivitet, som ämnat.

Städningen har fungerat jättebra. Ackumulerat smuts över åren har rengjorts.

Städningen är nu ikapp, och kan trappas ner med hänsyn till användningen.

Eventuellt göra en större städning någon gång per år för att komplettera.

Rindögårdens ledningsgrupp får OK från styrelsen att rensa ut trasigt och ersätta vid behov.

Städningen kan hållas på ca 1ggr/månad. Gärna lördagar, men ej ett krav.

Åsa har rensat på hemsidan.

Inget nytt har hänt i ärendet.

Elisabeth och Janne har deltagit i senaste mötet.

Högarna är polisanmälda av Naturskyddsföreningen.

Vi bevakar ärendet, dock svårt för föreningen att driva på.

Ärendet gör ett par resor fram och tillbaka med överklagan, tillbakadragningar, etc.

Tipsa journalister nämndes.

April 2024, artikel om Rindö Högar. Schaktmassorna ska bort.

Åsa skriver information på hemsidan om vad som händer och vad vi vet.

Frågan ligger på is i kommunen. Nästa möte i k-nämnden i Februari.

4-5 st ska bevaras. Vissa ska tas bort, vissa ska rensas, vissa ska underhållas.

Inget svar från Alexander.

Upphandlingen skulle ha gjorts i höstas, men verkar inte ha genomförts.

Frågan tas upp igen i TFK-nämnden den 2025-02-13.

Åsa fortsätter att bevaka.
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